
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 

Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottsága 
Ülés száma: 112-23/2012. 

J  E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült a bizottság 2012. december 14-én  
11 30 órakor kezdődő rendkívüli, nyilvános ülésén 

  
 

Helye:  XV. ker. Polgármesteri Hivatal C. épület I. emelet Díszterem         
            Budapest, 1153 Bocskai u. 1-3. 
 
Jelen vannak: 3 fő bizottsági tag  Gyurkovics Miklós elnök 
      Bencsics Lászlóné elnök-helyettes 
      Pénzes Imréné tag 
       
Távolmaradásukat jelezték:  Németh Angéla tag 
      Tóth Imre tag   
 
 
Meghívottként jelen van: László Tamás polgármester, Herczeg István mb. irodavezető, 
Varga József csoportvezető. 
 
Az ülésen jelen vannak továbbá a nevelési-oktatási és közművelődési intézmények vezetői. 
 
   Gyurkovics Miklós: Köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy a 
bizottság 3 fő jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja. Németh Angéla és Tóth Imre 
képviselők távolmaradásukat jelezték.  Ismerteti a meghívó szerinti napirendi javaslatot. 
Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs, szavazást kér a napirendi javaslat 
elfogadásáról.  
 
KKESB 425/2012. (XII.14.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az 
előterjesztett napirendi pontokat, és azok tárgyalási sorrendjét. 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú) 
 
E l f o g a d o tt    n a p i r e n d: 
 
1. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat rövid- és középtávú sportfeladatairól 

(Ikt.sz: 117-408/2012.  sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
 

2. Előterjesztés a XV. kerületi önkormányzati fenntartású iskolák állami 
fenntartásba történő átadásáról - átvételéről (Ikt.sz:117-4342012.  sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
 

* * * 
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1. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat rövid- és középtávú sportfeladatairól 
(Ikt.sz: 117-408/2012.  sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Herczeg István mb. irodavezető 
 
   Gyurkovics Miklós: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
   Herczeg István: Az előterjesztés két fő pontot tárgyal. Az egyik a 
középtávú koncepció vitaanyaga, mégpedig az ISK fejlesztési koncepciójával, a másik az 
aktuális feladatok. Ez utóbbival kezdené. Régi-új elképzelésként megjelent az a 
koncepcionális elképzelés, hogy az ISK lásson el hivatali feladatokat, illetve új feladatokat is 
delegál számára az önkormányzat. Ahhoz, hogy ezeket a feladatokat elláthassa, az Alapító 
Okiratát módosítani kell, meg kell jeleníteni az új szakfeladatokat, másrészt tárgyi és személyi 
erőforrást kell rendelni az Ifjúsági és Sportközponthoz. Ezért, négy álláshellyel javasolják 
növelni az álláshelyek számát, így 42-ről 43 álláshely lesz. A koncepció vitaanyag. 
Megtárgyalás alapján a következő év februárjára tervezi a Polgármesteri Hivatal megfelelő 
szakosztálya beterjeszteni a képviselő-testület elé. Ehhez szorosan kapcsolódik az ISK 
fejlesztési koncepciója.  
 
   Gyurkovics Miklós: Megállapítja, hogy a napirenddel kapcsolatban 
kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati javaslatot, kéri a bizottság 
szavazatát.  
 
KKESB 426/2012. (XII.14.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a XV. 
kerületi Önkormányzat rövid- és középtávú sportfeladatairól”c. előterjesztést, melyet 
megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős:    polgármester 
Határidő: 2012. december 14., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú) 
 
 
2. Előterjesztés a XV. kerületi önkormányzati fenntartású iskolák állami 

fenntartásba történő átadásáról - átvételéről (Ikt.sz:117-4342012.  sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Herczeg István mb. irodavezető 
 
   Gyurkovics Miklós: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
   Herczeg István: November végén megszületett az átadás-átvételről 
szóló jogszabály. A jogszabály december 7-én jelent meg a közlönyben, így 3-4 munkanap 
állt a hivatal rendelkezésére, hogy az átadás-átvételt megfelelően előkészítse. Nyilván lesznek 
hibák az idő rövidsége miatt, de a cél, hogy az iskolák alkalmazottai a gyermekek, szülők ne 
érezzenek változást. Ez az elsődleges szempont. Igazán jelentős változás a következő nevelési 
évtől várható. Tizennégy nevelési intézmény kerül átadásra, illetve egy intézmény, a Meixner 
Iskola érintett még, hiszen vele együttműködési megállapodásuk van. A tankerület székhelye 
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az előterjesztő szándéka szerint ideiglenesen a Sződliget utcában kerülne elhelyezésre, 
véglegesen pedig a Czabán Iskolában kapna helyet.  
 
   Gyurkovics Miklós: A végleges helyére mikor kerülhet a tankerületi 
iroda elképzelések szerint?  
 
   Herczegh István: Van egy ütemterv, ez alapján tavasszal már ott 
működhetne.  
 
   Gyurkovics Miklós: Kéri a hozzászólásokat.  
 
   László Tamás: Tájékoztatásul elmondja, hogy az alpolgármester 
asszonyok legszívesebben a GMK pincéjében szeretnék elhelyezni a tankerületet. A 
tankerületi igazgatás a kormány egyik kiemelt projektje. Ideiglenes elhelyezésre sem lehet 
méltatlan és alkalmatlan helyet kitalálni. Felmerült lehetőségként, hogy a hivatalban helyezik 
el a tankerületet, de ez a megoldás nem lenne célszerű. Szintén nem lenne megfelelő helye a 
GMK-nál sem, mert egyik feltételnek sem felelt meg ez az ingatlan. Volt ötlet arra, hogy a 
Széchenyi tér 4/b-be kerüljön, de ezt még meg sem vették, és nem alkalmas erre a célra a 
telek. Felmerült ötletként a Sződliget és a Czabán épülete. A Dózsa Gimnázium 
kihasználtsága 108%, ezért kapta meg a Sződliget utcai épületet. Az ideiglenes elhelyezés a 
Sződliget utcában biztosítható. Az épületben elkülöníthető részben szeretnének helyet 
biztosítani a tankerületnek, ez kiváló megoldás. Ha minden elemet összehasonlít, teljesen 
világos, hogy a sokféle alternatívából ez az alternatíva a legmegfelelőbb. Az átalakítást úgy 
kell megoldani, hogy a funkcióváltások megvalósulhassanak.  
 
   Bencsics Lászlóné: A Sződliget utcai átmeneti megoldás plusz 
költséggel jár?  
 
   László Tamás: A Sződliget utcai résznek külön bejárata van. Ha itt 
ideiglenesen el tud helyezkedni, nem kívánnak változtatni. Ezt elfogadta a tankerületi 
igazgató is. Amennyiben hosszabb ideig szeretnének maradni, akkor sor kerülhet felújításra.  
 
   Gyurkovics Miklós:  Lezárja a vitát. Ismerteti a határozati javaslatot, 
kéri a bizottság szavazatát. 
 
 
KKESB 427/2012. (XII.14.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a XV. 
kerületi önkormányzati fenntartású iskolák állami fenntartásba történő átadásáról - 
átvételéről”c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-
testület részére.  
Felelős:    polgármester 
Határidő: 2012. december 14., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú) 
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Egyebek 
 

Varga László (Czabán Általános Iskola): Jelzi a bizottságnak, hogy a 
pályázati támogatás elszámolása gondot jelent számukra. Ötnapos táborra pályázott az iskola. 
Természetesen mindenhonnan számlát hoztak. Most viszont kapott egy levelet, ami alapján 
visszadobja a hivatal a számlákat, mert nehezen olvasható a bélyegzős adószám. December 
18-ig kaptak a hiányosság pótlására haladékot, addig három településre kellene emiatt 
visszamennie. Nem pénzügyi szakemberek, nem tudnak mit kezdeni a hivatal pénzügyi 
osztályának felvetésével. Ahogy hallja más helyen is hasonlóak a problémák. Ezt valahogy 
meg kellene oldani.  
 

Gyurkovics Miklós : Az esemény előtt kaptak az irodától 
figyelmeztetést, mire figyeljenek? 
 

Varga László: Nem, tegnap érkezett a levél, hogy nem jók a számlák.  
 

Csörgő Mária (Hartyán Általános Iskola): Ezzel nemcsak a Czabán 
van így, hanem valamennyi iskola. Ők is így jártak. December 12-én visszakapták, hogy 18-ra 
javíttassák ki. Ez képtelenség. Abban bízik, hogy a GMK-val kompromisszumos megoldást 
találnak erre.  
 
   Gyurkovics Miklós: Megköszöni a bizottság munkáját, a 
jelenlévőknek a részvételt, a rendkívüli ülést bezárja. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

         Gyurkovics Miklós  
              elnök 
 
 
A jegyzőkönyvet készítette: 
 
 
Paulusz Katalin 
bizottsági titkár 


